
WYCIĄG Z PROTOKOŁU Nr XVIII 2012 

z posiedzenia Rady Gminy 

w Osieku odbytego w dniu 17 grudnia 2012r. 
Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad 

godz. 16
00

 

 

 
W posiedzeniu udział wzięło 15 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 1 Posiedzenie otworzył przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kłos, który powitał 

wszystkich Radnych, Panią Wójt Stanisławę Kurowską, Sołtysów, Kierownika Posterunku 

Policji w Skórczu Marka Modrzejewskiego, Panią dyrektor Elżbietę Lipke,  oraz 

pracowników Urzędu Gminy. 

a) Na podstawie listy obecności  Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. 

b) Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. Uwag nie wniesiono.  

Przeprowadzono głosowanie 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymało się od głosu – 0 głosów 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie zgłoszono.  

Przeprowadzono głosowanie 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymało się od głosu – 0 głosów 

Protokół został przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik. 

 

Ad.2 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 

Skarbnik Gminy Pan Andrzej Krzywiński przedstawił stanowisko RIO. 

Pani Teresa Eggert – Przewodnicząca Komisji Gospodarczej powiedziała, że Wieloletnia 

Prognoza Finansowa Gminy Osiek została szczegółowo omówiona podczas spotkania 

Połączonych Komisji, które wnoszą o przyjęcie projektu uchwały.  

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało    -  15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały        -  0 

- wstrzymało się od głosu                   -  0  

Uchwała w nr XVIII/104/2012 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.3 
Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2013 rok. 

Proponowany budżet omówiła Pani Wójt Stanisława Kurowska. Pani Wójt omówiła główne 

cele inwestycyjne w nadchodzącym roku. Budżet jest mały, skromny , najniższy w Powiecie i 

Województwie.   

Skarbnik Gminy Pan Andrzej Krzywiński przedstawił stanowisko RIO. 

 Pani Teresa Eggert – Przewodnicząca Komisji Gospodarczej dodała, że proponowany budżet 

został omówiony podczas spotkania Połączonych Komisji, które wnoszą o przyjęcie projektu 

uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 



- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Uchwała nr XVIII/105/2012 w została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.4 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet dla Sołtysów Gminy Osiek. 

Skarbnik Gminy Pan Andrzej Krzywiński przedstawił kwoty diet. Pani Teresa Eggert – 

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej dodała, że proponowane diety zostały szczegółowo 

omówione podczas spotkania Połączonych Komisji, które wnoszą o przyjęcie projektu 

uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Uchwała nr XVIII/106/2012 w została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad.5 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych Radnym 

Rady Gminy Osiek.  

Skarbnik Gminy Pan Andrzej Krzywiński przedstawił kwoty diet. Pani Teresa Eggert – 

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej dodała, że proponowane diety zostały omówione 

podczas spotkania Połączonych Komisji, które wnoszą o przyjęcie  projektu uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 11 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 2 radnych 

-  wstrzymało się od głosu                - 2 radnych 

Uchwała nr XVIII/107/2012 w została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad.6 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia Wójta Gminy z 

Zarządem Powiatu Starogardzkiego w sprawie wspólnej realizacji „Powiatowego Programu 

Profilaktyki Wad Postawy u Dzieci.”  

Proponowaną uchwałę przedstawiła Pani Inspektor Małgorzata Klein. Program ten 

realizowany jest już trzeci rok razem z Powiatem Starogardzkim. Kwota przekazana na 

realizację programu jest taka sama jak w roku 2012.  Pani Teresa Eggert – Przewodnicząca 

Komisji Gospodarczej dodała, że dla dobra naszych dzieci, Połączone Komisje wnoszą o 

przyjęcie projektu uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Uchwała nr XVIII/108/2012 w została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.7 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia Wójta Gminy Osiek 

z Zarządem Powiatu Starogardzkiego w sprawie wspólnej realizacji „Powiatowego Programu 

Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego HPV na lata 2012 –2017.” 



Proponowaną uchwałę przedstawiła Pani Inspektor Małgorzata Klein. Program ten 

realizowany jest po raz pierwszy z Powiatem Starogardzkim w roku 2013. Kwota 

przeznaczona na realizację programu jest wyłącznie na edukację.  Pani Teresa Eggert – 

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej dodała, że projekt został przedyskutowany na 

posiedzeniu Połączonych Komisji, Połączone Komisje wnoszą o przyjęcie projektu uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Uchwała nr XVIII/109/2012 w została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.8 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Osiek na 2013 rok. 

Proponowaną uchwałę przedstawiła Pani Inspektor Małgorzata Klein. Program profilaktyki 

jest podobny do programów z lat ubiegłych. Przewodnicząca Komisji Gospodarczej dodała, 

że projekt został przedyskutowany na posiedzeniu Połączonych Komisji, jak co roku, Rada 

Gmina Osiek przychyla się do kontynuowania programu przeciwdziałania problemom 

alkoholowym na terenie Gminy Osiek. Połączone Komisje wnoszą o przyjęcie projektu 

uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Uchwała nr XVIII/110/2012 w została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.9 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Osiek na 2013 rok. 

Na temat problemów z narkotykami wypowiedział się Kierownik Posterunku Policji w 

Skórczu Marek Modrzejewski. Do tej pory nie zanotowano problemów narkotykowych na 

terenie Naszej Gminy, choć coraz łatwiej jest nabyć narkotyki, nawet łatwiej niż alkohol. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały      - 0 

-  wstrzymało się od głosu                - 0 

Uchwała nr XVIII/112/2012 w została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.10 
Pani Wójt Stanisława Kurowska przedstawiła sprawozdanie z wykonania uchwał oraz 

działalności międzysesyjnej. 

 

Ad.11  
Wolne wnioski 

- Pni Teresa Eggert zadała pytanie o status uzgodnienia cen za wywóz śmieci po wejściu w 

życie ustawy. Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt Stanisława Kurowska – Na ostatnim 

posiedzeniu rady Związku Międzygminnego Wierzyca byli obecni przedstawiciele Naszej 

Gminy w osobach: Wójt, Przewodniczący Rady Gminy Osiek oraz Inspektor Romuald 

Popławski. Po przedstawieniu cen za odpady komunalne przeprowadzono głosowanie. 

Proponowane ceny nie zostały zaakceptowane przez głosowanie. Ponieważ mają nastąpić 



zmiany ustawy, kwestia podjęcia uchwały w sprawie opłat, zostały przesunięte na posiedzenie 

w dniu 29-ego grudnia 2012 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Kłos dodał, że intencją Związku jest by kwota opłat za 

odpady komunalne była jak najniższa i taka, by nie była podwyższana z upływem lat. 

- Pni Teresa Eggert zadała pytanie, czy cena opłat za śmieci jest ustalona od osoby czy od 

gospodarstwa domowego. Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt Stanisława Kurowska, iż ustawa 

przewiduje tylko jedną stawkę na terenie jednej gminy, a inne rozwiązania są w trakcie 

rozważania przez Sejm i Senat RP. 

- Pani Sołtys Beata Szeible podziękowała Radzie Gminy Osiek za docenienie pracy Sołtysów 

i przyjęcie uchwały w sprawie diet 

- Radny Tadeusz Flisikowski zwrócił uwagę na to że jest potrzeba wykaszania traw. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt Stanisława Kurowska – ulica Wczasowa jest jedną z 

najdroższych ulic w Osieku w utrzymaniu. 

 

Ad.11  
Zakończenie obrad 


